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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

От 19 до 21 април в София и Пловдив Тайванският търговски център-София, част от Тайванския съвет за развитие
на външната търговия (TAITRA – най-значимaтa нестопанска организация за насърчаване на търговията в
Република Китай), организира посещение на голяма бизнес делегация в България, като част от обиколката ѝ в
страни от Източна Европа, включваща още Унгария, Полша и Румъния. Това е идването на ... 

Както от месеци наред, та и сега – в последния четвъртък на месеца ще се радваме да Ви представим нашите
приятели и партньори от област Ямбол, които се трудят и произвеждат на територията на областта ни.,
информират от Фондация "Ямбол – вкус и традиции" . На изложението можете да се запознаете с производители
изключително от област Ямбол и да опитате техните продукти! А този път продуктовото разно... 

Изх. № 23 /21.04.2023; Вх. № 17-48/21.04.2023г. – МЗ; Вх. № 92-00-331/21.04.2023 – МИИ ДО:Г-Н ЯВОР
ГЕЧЕВМИНИСТЪР НА ЗЕМЕДЕЛИЕТО КОПИЕ ДО:Г-Н НИКОЛА СТОЯНОВМИНИСТЪР НА ИКОНОМИКАТА И
ИНДУСТРИЯТА ДОЦ. Д-Р МИЛЕНА ТРЕНДАФИЛОВАДИРЕКТОР НА ДИРЕКЦИЯПОЛИТИКИ ПО
АГРОХРАНИТЕЛНАТА ВЕРИГА ОТНОСНО: Проект на НАРЕДБА за Централен регистър за проследимост на храните
УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН МИНИСТЪР, Асоциацията на... 

Служебният кабинет прие пътя на най-малкото съпротивление с бюджета, коментира Кузман Илиев и добави, че
дефицитът в бюджета е безотговорен и смазващИкономисти разкритикуваха предложения проект на Закона за
държавния бюджет за 2023 г. от служебното правителство. В студиото на bTV икономистът Кузман Илиев заяви, че
е можело да има образцов бюджет, който да върже ръцете на политиците, за да не харча... 

Заглавие: България домакин на търговски форум с водещи тайвански фирми
Дата: 23.04.2023 10:04
Медия: Елхово.news

Заглавие: Шесто областно изложение на пчелни и местни продукти
Дата: 24.04.2023 12:23
Медия: Ямбол Прес

Заглавие: Позиция на АОБР относно проект на Наредба за Централен регистър за проследимост на храните
Дата: 24.04.2023 11:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Икономисти за бюджета: Сланинката е в разходите, но вдигнат ли се данъците ще станем токсични
Дата: 24.04.2023 09:29
Медия: Епицентър

Заглавие: Тайванско-български търговски срещи в София
Дата: 24.04.2023 14:02
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https://www.bcci.bg/news/19481
https://epicenter.bg/article/Ikonomisti-za-byudzheta--Slaninkata-e-v-razhodite--no-vdignat-li-se-danatsite-shte-stanem-toksichni/314151/2/0
https://bg.profiland.net/articles/tayvansko-blgarski-trgovski-sreshchi-v-sofiya


На 20-ти април 2023 година Тайванският търговски център-София, част от Тайванския Съвет за развитие на
външната търговия, посрещна бизнес делегация в Хотел Балкан Палас в София. Идването на първата делегация
след тригодишно прекъсване поради пандемичната обстановка съвпада с търсенето на нови възможности в
бързо променящатата се международна ситуация. В източноевропейската търговска обиколка в Пол... 

Българската търговско-промишлена палата, като посредническа организация по проект Еразъм за млади
предприемачи, съдейства за успешното провеждане на 3-мечен обмен между младия предприемач Кристиана
Стоянова от България и опитния предприемач Лена Насиакоу от Нидерландия. Кристиана регистрира своя
собствена фирма преди да отпътува за Нидерландия, като по време на обмена с Лена, двете споделиха знан... 

Председателят на БТПП Цветан Симеонов се срещна с Анна Корженевска, основател на Social Impact Alliance for
Central & Eastern Europe, международен мозъчен тръст, който работи в 11 държави от региона на Централна и
Източна Европа. В срещата взе участие и Конрад Сивински, сътрудник в организацията. Целта на срещата бе
обсъждане на условията, пречките и потенциалните стимули, включително данъчни... 

Форумът бе под надслов "Тайванска търговска мисия в България, Унгария, Полша и Румъния"От 19 до 21 април в
София и Пловдив Тайванският търговски център-София, част от Тайванския съвет за развитие на външната
търговия (TAITRA - най-значимaтa нестопанска организация за насърчаване на търговията в Република Китай),
организира посещение на голяма бизнес делегация в България, като част от обиколката ѝ ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

"Можеше да има образцов бюджет, който да върже ръцете на политиците. Служебният кабинет пое по пътя на
най-малкото съпротивление. Предложенията вътре, за да излезе дефицитът на 3%, са вредни – те са за
конфискационен данък, премахване на обезщетения. Така си представя служебният кабинет, че ще се запълни
дупката. Партиите казаха, че не са съгласни, а служебният кабинет им даде дефицитът, който те ... 

На 15 март министърът на финансите Росица Велкова обяви пред журналисти, че МФ ще предложи
проектобюджет за 2023 година с дефицит от 3 процента от брутния вътрешен продукт (БВП) на начислена основа.
Месец по-късно предложенията бюджет е с дефицит от 6,9 %. "Можеше да има образцов бюджет, който да върже
ръцете на политиците. Служебният кабинет пое по пътя на най-малкото съпротивление. Предложенията... 

Медия: ProfiLand

Заглавие: Вдъхновяващ пример за обмен на знания и опит по линия на проект Еразъм за млади предприемачи
Дата: 24.04.2023 09:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Среща с представители на Social Impact Alliance for CEE
Дата: 24.04.2023 08:33
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: България домакин на търговски форум с водещи тайвански фирми
Дата: 23.04.2023 09:56
Медия: Факти

Заглавие: Икономист: Не е въпросът да вдигаме данъци и връщаме данъци, трябва да се мисли и за разходите
Дата: 24.04.2023 09:04
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Бюджет 2023: Какво ще стане с данъците?
Дата: 24.04.2023 09:04
Медия: Frog news

Заглавие: Служебният бюджет: Предстоят ли промени в данъчната политика?
Дата: 24.04.2023 08:17

https://www.bcci.bg/news/19480
https://www.bcci.bg/news/19479
https://fakti.bg/world/775651-balgaria-domakin-na-targovski-forum-s-vodeshti-taivanski-firmi
https://financialtribune.bg/bg/parite/ikonomist-ne-e-vaprosat-da-vdigame-danatsi-i-vrashtame-danatsi-tryabva-da-se-misli-i-za-razhodite/
https://www.frognews.bg/novini/biudjet-2023-kakvo-shte-stane-danatsite.html
https://btvnovinite.bg/predavania/tazi-sutrin/sluzhebnijat-bjudzhet-predstojat-li-promeni-v-danachnata-politika.html


"В ситуацията, в която идва криза, да вдигаш данъците е самоубийство", коментира Кузман ИлиевНа 15 март
министърът на финансите Росица Велкова обяви пред журналисти, че МФ ще предложи проектобюджет за 2023
година с дефицит от 3 процента от брутния вътрешен продукт (БВП) на начислена основа. Месец по-късно
предложенията бюджет е с дефицит от 6,9 %. "Можеше да има образцов бюджет, който да върже ръц... 

Действащата в момента разходна политика не е съобразена с равнището на приходите в държавния бюджет
Всички институции предвиждат забавяне на растежа на икономиката през 2023 г. Борбата с бедността ще се
забави Започна работата си 49-ото Народно събрание и една от най-важните му задачи е приемането на бюджета
за 2023 г. Той трябва да се основава на коректно предвиждане за развитието на българската ... 

Близо половин милиард лева е генерираният оборот от предприятията в сектор акумулаторни батерии и
акумулатори. Това съобщи министърът на икономиката и индустрията Никола Стоянов по време на официалното
подписване за присъединяване на България към Европейския алианс за батерии (European Battery Alliance).
Събитието бе открито от президента на Република България Румен Радев, а в него участие взеха е... 

Автомобилната индустрия създава 11% от БВП на България, сочат данни на институциитеБългария официално
подписа декларацията за присъединяване към Европейския алианс за батерии (EBA). Това стана по време на
церемония в София Тех Парк, открита от държавния глава Румен Радев. България ще бъде представена в Алианса
от Българската агенция за инвестиции (БАИ). Страната ни има ясно заявени амбиции да разв... 

Основен приоритет на Служебния кабинет е привличането на чуждестранни инвестиции. Завършихме миналата
година с 90% ръст на преките чуждестранни инвестиции спрямо 2021 г., успяхме да възстановим нивата преди
Ковид-кризата. Амбициозни сме, искаме да постигнем повече и имаме нужната стратегия. Това заяви министърът
на иновациите и растежа Александър Пулев на церемонията по присъединяването на Българи... 

[email protected]Страната е на водещо място с над 60% пазарен дял на нискокалорийните напитки, казва
изпълнителният директор на Европейската асоциация за безалкохолни напитки - Г-н Ходак, Европейската
комисия подготвя нови, още по-амбициозни цели по отношение на редуцирането на опаковки и отпадъците от
опаковки - например до 2030 г. всички опаковки да са рециклируеми. Може ли да се справи с тази з... 

Медия: БТВ Новините

Заглавие: Предстои отмяна на данъчни облекчения
Дата: 24.04.2023 06:00
Медия: Труд

Заглавие: Оборот от близо половин милиард лева генерират българските предприятия в сектор акумулаторни
батерии и акумулатори
Дата: 24.04.2023 14:01
Медия: 3е-news

Заглавие: България става част от Европейския алианс за батерии шест години след създаването му
Дата: 24.04.2023 13:48
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Министър Пулев: Основен приоритет на кабинета е привличането на чуждестранни инвестиции,
ръстът спрямо 2021 г. е 90%
Дата: 24.04.2023 13:31
Медия: 3е-news

Заглавие: Николас Ходак: България може да е лидер в Европа, ако въведе депозитна система сега
Дата: 24.04.2023 13:05
Медия: 24 Часа

Заглавие: Министър Пулев: Основен приоритет на кабинета е привличането на чуждестранни инвестиции
Дата: 24.04.2023 13:04
Медия: Телевизия Евроком
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Основен приоритет на Служебния кабинет е привличането на чуждестранни инвестиции. Завършихме миналата
година с 90% ръст на преките чуждестранни инвестиции спрямо 2021 г., успяхме да възстановим нивата преди
Ковид-кризата. Амбициозни сме, искаме да постигнем повече и имаме нужната стратегия. Това заяви министърът
на иновациите и растежа Александър Пулев на церемонията по присъединяването на Българи... 

Автомобилният сектор е най-бързо растящата индустрия в България и вторият най-бързо растящ сегмент в Европа
с принос от 11% от БВП, 75 000 заети лица и близо 350 работещи компанииМиналата 2022 година завърши с 90%
ръст на преките чуждестранни инвестиции спрямо 2021 г., успяхме да възстановим нивата преди ковид-кризата.
Това заяви министърът на иновациите и растежа Александър Пулев на церемонията п... 

Страната ни става част от индустрия, която се очаква да генерира годишни приходи на стойност 250 млрд. евро от
2025 г. нататъкПрезидентът Румен Радев участва в официалната церемония по подписването на декларация, с
която България се присъедини към Европейския алианс за батерии. Страната ни е представена в алианса от
Българската агенция за инвестиции (БАИ). Служебният министър Александър Пулев също... 

Резултатите от БЕСА анализа на резултатите в ползването на executive search услуга за 2022 година бе
публикувано. Проучването е ежегодно и се базира на данни от проектите на членовете на БЕСА, насочени към
търсене на топ и среден мениджмънт позиции по метода на директен подбор/Executive search. Българската
Екзекютив Сърч Асоциация (БЕСА) е единствената в България професионална организация на консу... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

Около 3% от работните места в Европейския съюз са били незаети в края на 2022 г. Това е исторически връх, като
положението е особено тежко в Австрия, Белгия, Нидерландия и Германия - където процентът се движи около 4.5
на сто. Това се случва в момент, когато 2023 г. е обявена за Европейска година на уменията. На практика това
означава, че един от приоритетите в дневния ред на ЕС е да се помогне на... 

Служебният кабинет избра пътя на най-малкото съпротивление: вместо стабилен бюджет "образец", ни се
предложи здрав харчлък и дълг. Това мнение изрази Кузман Илиев в нов пост в личния си фейсбук профил. Ето
какво още каза той: Логиката на кабинета е: ако партиите не се съгласят да вдигат данъчни ставки и да приложат
еднократен конфискационен данък за запълване на дупката между приходи и разходи, в... 

Заглавие: В края на 2022 г. привличането на чудестранни инвестиции е с ръст от 90% спрямо 2021 г.
Дата: 24.04.2023 13:00
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: България се присъедини към Европейския алианс за батерии
Дата: 24.04.2023 12:47
Медия: Факти

Заглавие: Българският пазар на топ и среден мениджмънт
Дата: 24.04.2023 14:04
Медия: Economynews

Заглавие: В Европа не достига работна ръка и проблемът не е само липсата на хора с умения
Дата: 23.04.2023 08:00
Медия: Дневник

Заглавие: Кузман Илиев побесня, заради служебното правителство: Здрав харчлък и дълг
Дата: 24.04.2023 13:32
Медия: Demokrat.bg

Заглавие: Осигуряване на работа на познати, роднини и приятели – сред най-разпространените форми на
недеклариран труд
Дата: 24.04.2023 14:08
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http://www.economynews.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D0%BE%D0%BF-%D0%B8-%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B5%D0%BD-%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B4%D0%B6%D0%BC%D1%8A%D0%BD%D1%82-news107866.html
https://www.dnevnik.bg/evropa/2023/04/23/4468017_v_evropa_ne_dostiga_rabotna_ruka_i_problemut_ne_e_samo/
https://demokrat.bg/archives/20430
https://novini.site/%D0%BE%D1%81%D0%B8%D0%B3%D1%83%D1%80%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B7%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B8-%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%BD/


Една от петте най-разпространени форми на недеклариран труд у нас е осигуряване на работа на познати,
роднини и приятели. Данните са от социологическо проучване възложено от Главната инспекция по труда,
предаде репортер на БНР. Освен да наема приятели и роднини най-честите форми на недеклариран труд,
практикувани от бизнеса у нас, са осигуряване на временна допълнителна работа без договор, плащане... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Няма предложения за значителни изменения на данъците и осигуровките, това е основният проблем, коментира
Ваня Григорова икономически експерт, КТ "Подкрепа" Проектът за бюджет на служебния кабинет, представен в
събота, показва, че ако не се вдигнат данъците, държавата ще е на червено с недостиг от 12 милиарда лева. Двете
най-големи партии в парламента реагираха остро. Има ли игра с числата? "Няма п... 

Автомобилният сектор е най-бързо растящата индустрия в България и вторият най-бързо растящ сегмент в Европа
с принос от 11% от БВП, 75 000 заети лица и близо 350 работещи компании, каза още Пулев Подписването на
споразумението за присъединяване на България към Европейския алианс за батерии е поредната важна крачка,
която ще сложи България на картата на инвестициите в Европа Основен приоритет на Сл... 

Основна тема в ЕС е социалната и физическа сигурност на гражданите. Това каза евродепутатът Андрей Ковачев
(ЕНП/ГЕРБ) на откриващо събитие на международен младежки тренинг курс на тема "Пазители на европейската
демокрация" в Националния студентски дом. Тренингът е организиран от Националната студентска конфедерация
по програма "Еразъм+" на ЕС от 23 април до 1 май 2023 г., с подкрепата на Националн... 

Златин Съръстов е доктор по икономика и преподавател в УНСС по дисциплините свързани с банковото дело.
Притежава над 25 г. опит в областта на инвестиционното банкиране, корпоративните и личните финанси. През
последните години активно се занимава с темата за личната финансова подсигуреност и свобода. Публикуваме
мнението му относно задаващата се пенсионна криза у нас, изразено пред Fakti.bg: "Бълг... 

инж. Стойко Кировски, Съюз на преработвателите на плодове и зеленчуци, директор на "Джем и Джем", в "Бизнес
старт", 24.04.2023Износът ни е изключително затруднен, защото инфлацията в Америка и Европа е доста по-
малка, отколкото инфлацията в България. Много наши американски контрагенти се отказаха да купуват българска
стока заради високата инфлация. У нас в нашето производство инфлацията е около 40... 

Медия: Novini.site

Заглавие: Колко голяма е дупката в хазната?
Дата: 24.04.2023 12:58
Медия: Dunavmost

Заглавие: Министър Пулев: Основен приоритет на кабинета е привличането на чуждестранни инвестиции,
ръстът спрямо 2021 г. е 90%
Дата: 24.04.2023 12:38
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Андрей Ковачев: Основна тема в ЕС е социалната и физическа сигурност на гражданите
Дата: 24.04.2023 12:14
Медия: Труд

Заглавие: Българският пенсионен проблем – бомба със закъснител
Дата: 24.04.2023 12:04
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Български компании губят основни клиенти в чужбина заради високата инфлация у нас
Дата: 24.04.2023 11:50
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Министър Пулев: Създаваме цяла екосистема от индустриални зони, Доброславци e само началото
Дата: 24.04.2023 14:12

https://www.dunavmost.com/novini/kolko-golyama-e-dupkata-v-haznata
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/445673-ministar-pulev-osnoven-prioritet-na-kabineta-e-privlichaneto-na-chuzhdestranni-
https://trud.bg/%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D1%80%D0%B5%D0%B9-%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D0%BE%D1%81%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B0-%D0%B2-%D0%B5%D1%81-%D0%B5-%D1%81%D0%BE%D1%86%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B8-%D1%84%D0%B8%D0%B7%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D1%81%D0%B8%D0%B3%D1%83%D1%80%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5/
https://kmeta.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B5%D0%BD-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BC-%D0%B1%D0%BE%D0%BC%D0%B1%D0%B0/
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/117589-balgarski-kompanii-gubyat-osnovni-klienti-v-chuzhbina-zaradi-visokata-inflatsiya-u-nas
http://citybuild.bg/news/-ministar-pulev-sazdavame-cyala-ekosistema-ot-industrialni-zoni-dobroslavci-e-samo-nachaloto


Разработва се проект за Водородна долина в България, страната ни се стреми да бъде един от лидерите в
глобален мащаб по отношение на "зеления водород", посочи той на среща с посланиците на страните от ЕС и
Западните Балкани, проведена в София Доброславци По време на работна среща с посланиците на държавите от
Европейския съюз и Западните Балкани по инициатива на Шведското председателство на ЕС в ... 

Във връзка с Великденските празници, Българската агенция по безопасност на храните (БАБХ) извърши 4046
засилени проверки извън текущия официален контрол в обектите за производство и търговия с храни, пакетиращи
центрове за яйца, складове за търговия на едро с храни, заведения за обществено хранене и търговски обекти за
търговия на дребно, пазари и борси в цялата страна, за периода от 27.03.2023 г ... 

Медия: Сити Билд

Заглавие: 4046 засилени проверки в страната извърши БАБХ за Великден
Дата: 24.04.2023 13:51
Медия: Римекс ТВ

https://www.rmtv.bg/bg/4046-zasileni-proverki-v-stranata-izvarshi-babh-za-velikden/
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